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Agrairia la publicació d’aquesta resposta, per 
informar i aclarir els processos i gestions dutes a 
terme en referència als tres afers que esmenta l’edi-
torial.

Pel que respecta al PECPA, és cert que al maig 
del 2011 es fa l’aprovació provisional, sense el vist 
i plau d’urbanisme i patrimoni de la Generalitat, 
que a l’octubre del mateix any presenten infor-
mes negatius d’unes parts importants del Pla i, 
per tant, no accepten l’aprovació duta a terme per 
l’ajuntament, implicant una correcció complexa 
de la feina realitzada. Cal recordar que la redacció 
d’aquest Pla, se’n va externalitzar la seva execució 
i que l’aprovació provisional del 2011, tampoc va 
tenir l’aprovació dels tècnics de l’ajuntament. Con-
cloent en aquest primer afer la constatació d’una 
feina mal feta, i que a hores d’ara encara està per 
resoldre, esperant poder fer una nova aprovació 
provisional al llarg d’aquest any 2014, i que en cap 
cas aquest retard ha estat per deixadesa i es poden 
demostrar les gestions i reunions que ha comportat 
aquestes correccions.

Pel que fa a la casa Ballot cal comentar que la 
implicació de l’ajuntament  comença el 20 d’oc-
tubre del 2010, amb un informe d’inspecció per 
l’execució d’obres d’enderroc d’elements interiors 
sense llicència municipal. Des d’aleshores, hi ha 

hagut més d’una vintena d’accions, entre inspec-
cions, decrets i sancions, arribant a dia d’avui  que 
ens trobem dins el termini de dos mesos, donats a 
la propietat per començar les obres de cobriment de 
la teulada i apuntalament de les parts afectades. És 
cert que una part de la teulada sud està enfon sada, 
a causa d’accions imprudents i incíviques, que han 
accelerat considerablement la degradació de la casa, 
i que són totalment alienes a l’ajuntament.

De la Casa Puig i Cadafalch, la sorpresa pels 
comentaris de l’editorial es manifesta, per les 
imprecisions que s’hi esmenten. Des que l’ajun-
tament en té la propietat, s’ha actuat dues vega-
des a la coberta per evitar les fi ltracions d’aigua, 
a més a més, es va impermeabilitzar la major part 
de la planta superior, per evitar la degradació de 
l’estructura, fet que ha tingut molts bons resultats. 
Costa d’entendre les reiterades informacions en els 
mitjans sobre l’estat de degradació i deixadesa de 
la casa, cosa totalment falsa. Pel que fa al procés 
de contractació de l’execució del projecte i direcció 
de  les obres, he de comentar que en tot moment 
s’ha seguit la legalitat vigent a l’hora de marcar les 
condicions de contractació. 

Atentament,
Àngel Puig Boltà,  

Regidor de Patrimoni
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CONFERÈNCIA

PRESENTACIÓ

Ambdós actes formen part del Tricentenari a Argentona

Dimarts 9 de setembre, a les 20h, al Saló de Pedra del Capítol 

Conferència de Benet Oliva amb el títol de:

“El Maresme i la guerra de Successió: Fets, nissagues i economia”.

Dijous 30 d’octubre, a les 20h, al Saló de Pedra del Capítol

Presentació del llibre “Elisabet Cristina de Brunsvic. La reina dels 

catalans a Mataró (juliol de 1708)”, de Xavier Amat.


